
Styremøte
Hovedstyre i Spanskrøret 2024

________________________________________________________________________

Dato: 03.04.2024

Sted: Kontoret

Ordstyrer: Mariken

Referent: Sofie

Tilstede: Alle

Fraværende: Ingen

Oppsummering

Kakebaker/ snacks og kaffekoker ansvarlig

- Christian <3

Runde rundt bordet

Hvem Kommentar

Mariken Påskeferie, bursdagen til en venninne, gikk 30 km på
ski, helt syykt!! Spist mye digg!

Sofie Hatt det gøy!

Erik Var på vestlandet, Skudnes! Ryddet huset til mormor og



morfar. Var på spa! Våknet opp i en garasje og litt sånn.
God stemning!

Christian Vært på Dovrefjell og ellers bare sovet!

Mia Mamma ble 50 år, feiret! Jobbet på Rema, fått ny jobb
til sommeren. Har hatt prøveeksamen.

It Fredrik Vært syk, offameg! Gudd nå. Var på jobbintervju

Bok Fredrik Feiret påske i Trondheim alene. Klatret mye, og
storkost seg med flere hobbyprosjekt!

Veslemøy Vært på fjelltur, padletur! Bygdefest et par ganger!

Maren Filma TikTok-dans, vært mye med fammen, sittet mye
med Vårfesten.

Hanna Quiz → gikk videre til samf. Ble angrepet, trodde det va
kødd, det var det altså ikke! Budapest woop woop!

Oppdatering rundt vervarbeid

Hvem Kommentar

Mariken Fulgt med på mail. Planlagt møter. Snakket med Brage
og lederen i Berg angående våre “Retningslinjer for
trygg organisasjon”. De ville gjerne ha tips og ta
inspirasjon fra vår:)

Sofie Lagt grafisk design til de siste instainnleggene,
Styregenserene kommer i posten i dag. Vil flere være
med på Logitas jub? Fristen går snart ut

Erik Jobber med å få tak i Betalmeg bruker, ting tar tid med



NTNU.

Christian Søkt om sjenk på div arrengement, fylt opp kjøleskap

Mia Holdt quiz på Work Work, planlegger nytt møte med
komiteen, fiksa kræsjkurs i analyse 2 og booket
auditorium, samt kræsjkurs i matte B (snakker med
Delta om kræsjkurs i linalg). Fått innvilget støtte
allikevel til foredrag!! Yaaay

It Fredrik Jobba på nettsida, formatering her og der. Sett på
påmeldingsskjema på nettsida, lite framgang :’(. (PS
nice om folk legger ved en beskrivelse og setter sted på
arrangementer på kalender, og om det er på facebook,
legge til lenke i beskrivelse <3)

Bok Fredrik Kommet i gang med avisa. Har kokt ideen til webkom
med prog og pil til “skribentpils”. Vi skal ha vår første
skribentpils nå til fredagen! Gullblekka blir neste uke og
vi sender 7stykk dit, inkludert nåværende og tidligere
medlemmer av redaksjonen. Neste Vitnemålsutdeling
planlegger jeg å ha 3.mai så sett av datoen!

Veslemøy Har lagt ut påmelding til volleyballturnering og fått
omfordelt støtte til det. Me har booka hall til volleyball
for neste år. Fiksa regnskap og dokumentert innkjøp av
utstyr og mat. Tilbakebetalt folk som har lagt ut for ting.

Maren Prøvd å få til våfesten (filmet tiktok med Maja), måtte
avlyse da jobbet mye med Frida om dette. Funnet billig
buss! Vi tror vi har funnet et alternativ. Jobbet litt med
silent disco. Jobbet med litt annet smått og prøvde å
komme i gang med Åre til neste år.

Hanna Hatt møte med fadderkom, har også sendt ut
påmelding til å være faddere. Skal på møte med
kjelleren i morgen.

Ris/ros

Hvem R(i/o)ses for hva

Maren Ros for tidenes promotering av vårfesten! Dritbra
#elsketiktokinstastorydansen

Fredrik Ros for å bake kake til alle i foreningen

Hanna Ros For å lage pizzadeig til i kveld i dag morges

Christian Ros for å ordne sjenk til skribentpils så kjapt



Sofie Ros for fin grafisk til vikarlærer

Maren Ros for veldig bra innsats angående Vårfesten!! Synd det ikke ble noe
av:(

Sofie Ros for promotering av koret på insta!

Spanks

Hvem har
sendt inn

Hvem skal få
spank Grunnlag for spank Tas den?

Hanna Christian Ikke bytte kontorplakat uten verktøy Ja

Mariken Sofie Bytte bort egen pin Ja

Mariken Mia Bytte bort egen pin ja

Maren Bok Fredrik Skrive feil navn på maren ja

Bok Fredrik Mia For å skrive 6 og ikke 5+1 på quiz Trekkes

Veslemøy Christian
alle som ikkje møtte opp -dei som hadde
god grunn. Skjerpings hilsen Herdis ja

Mariken Maren
for å ikke ha byttet bilde på
personalansvarligmailen fra Herdis? ja

Mariken Mia
for å bruke spanskrøret brukeren for å
svare på vårfest dokumentet? Ja

Styrets forslagskasse

Hva Hva har kommet inn?



Saker <33

Sak 1: Mail fra studenttinget om utveksling Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Bakgrunn Besøk av internasjonal ansvarlig i Studenttinget om utveksling

Diskusjon

Vi fikk besøk av internasjonal ansvarlig i Studenttinget. Hun ville at vi skulle dele vår
opplevelse av info om utveksling på lektor i realfag.

Hun mener at det er dumt at det er studentene som må komme med info angående utveksling,
det burde vært NTNU. Det sier vi oss enig i.

Konklusjon Representanten skal ta opp våre innspill på et møte med ansatte på NTNU. Det er muligheter for
at NTNU evt kan lage en Workshop der man får generell info.

Handlingsplan

Sak 3: Medarbeidersamtaler Innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn
Tenkte vi kunne starte fra og med i morgen, og ta en hver dag?
Starter med Sofie også går vi nedover listen. Samtalene tar max 30
min, vil bare høre hvordan folk har det:) Tanker?

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Starter neste uke. Mariken sender ut melding til alle.

Sak 2: Oppdatering rundt Discord Innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn
Hvordan synes vi at discord fungerer? Er det noe mer vi kan gjøre for
å få flere til å bruke det? ‘

Diskusjon

Folk liker at man får beskjed om nytraktet kaffe. Kakeposten til Fredrik ble godt likt!
Undergrupper kan få sin egen kanal! Tillitsvalgte skal få egen kanal.

Blir det mye spam hvis man tillater alle å poste ting?

Konklusjon Alt i alt fungerer discord bra, og vi er åpne for hvordan man kan bruke det på andre måter også.

Handlingsplan



Sak 4: Påminnelse om søskencava Innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn 14.04, oppdaterer dere når jeg får mer info om hvor vi skal være osv..

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan

Sak 5: K2K Innmelder: Mariken
Tid: 4 min

Bakgrunn

20. april avholdes kontor til kontor for lederne av linjeforeningene. I
fjor brukte Olav vårt kontor. Har fått spørsmål om vi kan ha i år også.
Dilemma, det skal være pipiballuba dagen etter, så kan bli styrete
med rotete/ ekkelt kontor.

Diskusjon Forslag: si at vi kan ha kontor på høstsemesteret men ikke denne gangen?

Konklusjon Si nei for i år, og foreslå at vi kan ha det på kontoret vårt ti høsten.

Handlingsplan

Sak 6: Facebook spam Innmelder: Mariken
Tid: 3 min

Bakgrunn
Planlegge når vi godkjenner ting på facebook. Har fått
tilbakemeldinger om at det i blant er litt mye info. Hva kan vi gjøre?
Hvordan ble dette gjort før?

Diskusjon
Vi trenger ikke å poste flere ting til dagen. Da kan man vente med en eller to dagers mellomrom.
Arrangementer “forsvinner” litt når det blir mye info. De største arrangementene til Spanskrøret
kommer i førsterekke. Klare å skille mellom hva som skal legges ut i fagkom og Spanskrøret.

Konklusjon

Handlingsplan Lage discord kanal for å samkjøre når vi legger ut ting på facebook

Sak 7: Lage side til spanskrøret på Linkedin Innmelder: Sofie
Tid: 3 min

Bakgrunn

Linkedin fungerer som en digital cv der man har mulighet til å vise til
eventuelle arbeidsgivere hvilke erfaringer man har. Da er det greit å
kunne skrive at man har vært frivillig i spanskrøret. For at dette skal
se ekstra profft ut kan man lage en side for spanskrøret slik at
spanskrøret sin logo dukker opp når man skriver dette som erfaring.



Da vil det se mye proffere. Mange av de andre linjeforeningene her
det.
Hva tenker dere om det?
Eksempler på hvordan det da vil se ut:

Diskusjon

Konklusjon Sofie fikser Spanskrøreside på Linkedin

Handlingsplan

Sak 8: Kanonballturnering på søndag
innmelder:
Veslmøy
Tid: 3 min

Bakgrunn
Spanskymisten arrangerer kanonballtrening, vil nåken bli med på
spanskrøret/idkom-laget?

Diskusjon

Konklusjon It Fredrik, Maren og Christian er med!

Handlingsplan

Eventuelt kommet opp under møtet

Eventuelt



Handlingsplan videre

Sak og/eller navn Konklusjon

Sak 1: Mail fra
studenttinget om
utveksling

Representanten skal ta opp våre innspill på et møte med ansatte på NTNU. Det er
muligheter for at NTNU evt kan lage en Workshop der man får generell info.

Sak 2: Oppdatering
rundt Discord

Alt i alt fungerer discord bra, og vi er åpne for hvordan man kan bruke det på andre
måter også.

Sak 3:
Medarbeidersamtale
r

Starter neste uke. Mariken sender ut melding til alle.

Sak 5: K2K Si nei for i år, og foreslå at vi kan ha det på kontoret vårt ti høsten.

Sak 6: Facebook
spam

Lage discord kanal for å samkjøre når vi legger ut ting på facebook

Møtekritikk

● NSTR

Sak 7: Lage side til
spanskrøret på
Linkedin

Sofie fikser Spanskrøreside på Linkedin

Sak 8:
Kanonballturnering
på søndag

It Fredrik, Maren og Christian er med!


